
 

 

Protokół Nr  52/2014 
z posiedzenia Komisji Budżetu Rady Miasta Ostrowca Św. 

w dniu 13 stycznia 2014 r. 
 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji – H. Rożnowski 
 
1. Lista obecności - w załączeniu. 
2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 
 
Lp. Sprawa Wniosek / Stanowisko / Informacja  

(Wynik głosowania) 
1. Opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miasta: 
   
a) zm. uchwałę w sprawie uchwalenia  Uzasadnienie do projektu uchwały przedsta- 
 budżetu Gminy Ostrowiec Świętok- wił Prezydent Miasta - J. Wilczyński infor- 
 rzyski na 2014 rok (projekt uchwały mując radnych, że dotychczasowe środki  
 w załączeniu).  przeznaczone na stypendia przeznacza się  
  na dotacje dla klubów.   
  Radny Z. Duda zapytał, czy 400 tys. zł, które 
  przeznacza się na dotacje dla klubów, będą 
  udzielane przez kluby w postaci stypendiów? 
  Prezydent Miasta - J. Wilczyński wyjaśnił, 
  że zgodnie z wcześniej podjętymi uchwałami 
  kluby otrzymają środki, którymi będą dyspo- 
  nować. Na co je przeznaczą – będzie zależeć 
  od decyzji klubu, jednakże będą miały obo- 
  wiązek się rozliczyć z gminą. Władze klubu 
  wiedzą lepiej, jak te środki zagospodarować 
  - w przeszłości zdarzały się różne sytuacje.  
  Radny Z. Duda stwierdził, że może zaistnieć 
  i taka sytuacja, że tych stypendiów w ogóle 
  nie będzie. 
  Prezydent Miasta - J. Wilczyński wyjaśnił,  
  że jeśli zarząd klubu tak zdecyduje, to rze- 
  czywiście może tak być.  
  Radny Z. Duda stwierdził, że  to oznacza, że 
  w tej chwili sportowcy dostaną pieniądze od 
  klubu.  
  Prezydent Miasta - J. Wilczyński poinformo- 
  wał, że pewna pula środków z przeznacze- 
  niem np. na nagrody, zostanie zabezpieczo- 
  na. 
  Radny W. Lesiak zapytał, czy jeśli kluby bę- 
  dą dysponować środkami, to czy będą one 
  podzielone na dyscypliny sezonowe, czy to 
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  będzie rozdzielone na części? 
  Prezydent J. Wilczyński wyjaśnił, że będzie 
  to w ramach jednego konkursu dla wszyst- 
  kich, nie będzie tu zmiany zasad. Kwestie te  
  zostały uzgodnione z klubami. Niektóre sek- 
  cje mają teraz „kumulację” wydarzeń sporto- 
  wych.  
  Ponadto prezydent poinformował, że sekcja 
  siatkówki dostanie 300 tys. zł z powiatu. 
  Zespół może walczyć o awans. Jeżeli będą 
  efekty, wtedy będzie się szukać kolejnych 
  środków na rundę jesienną. Prezydent poin- 
  formował, że zwróci się do radnych o podję- 
  cie strategicznej decyzji odnośnie ogranicze- 
  nia katalogu dyscyplin, ponieważ gmina nie 
  jest w stanie wspierać wszystkich. Można  
  wspomóc te dyscypliny, w zakresie których 
  jest kształcenie od szkoły podstawowej do 
  liceum. 
  Radny W. Lesiak zapytał, czy nie byłoby za- 
  sadne, aby dawać klubom dotacje, a nie  
  środki z promocji – wtedy klub nie zapłaci 
  podatku VAT. 
  Prezydent J.Wilczyński odpowiedział, że ma 
  tego świadomość, więc zastanowi się nad  
  tym. Ale być może uda się na wsparcie klu- 
  bu pozyskać również środki z województwa.  
  Ponadto prezydent poinformował, że  
  o wsparciu klubu będzie rozmawiał również 
  z zarządem Celsa Huta Ostrowiec.  
  Radny Z. Duda zaapelował, aby w materia- 
  łach, które radni otrzymują, były bardziej 
  szczegółowe uzasadnienia. Jako przykład  
  radny podał pkt 3 uzasadnienia do uchwały 
  budżetowej, gdyby nie było to wyjaśnione 
  na posiedzeniu komisji, to sam zapis nie jest 
  zbyt szczegółowy. Sesja ma charakter nad- 
  zwyczajny, więc nie ma zbyt wiele czasu na 
  wyjaśnienia.  
  Przewodniczący RM - J. W. Kotasiak zapy- 
  tał o pkt 2 uzasadnienia – co się kryje w tym 
  przesunięciu do dz. 900. 
  Prezydent J. Wilczyński wyjaśnił, że w listo- 
  padzie ubiegłego roku odbyło się spotkanie 
  w sprawie  programu współpracy organiza-  
  cjami pozarządowymi – odnośnie tych sto- 
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  warzyszeń, które prowadzą działalność w za- 
  kresie kultury (np. „Nie z tej bajki”, „Krzy- 
  wa kultury”). Na tym spotkaniu złożona zos- 
  tała obietnica przeznaczenia większych środ- 
  ków na ten cel.  
  Przewodniczący RM - J. W. Kotasiak przy- 
  pomniał, że w planie pracy Rady Miasta na  
  2014 rok został umieszczony punkt dot. mo- 
  delu kultury w naszym mieście.  
   
  Członkowie komisji jednogłośnie pozytyw- 
  nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
b) zm. uchwałę w sprawie Wieloletniej Członkowie komisji jednogłośnie pozytyw- 
 Prognozy Finansowej Gminy Ostro- nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 wiec Świętokrzyski na lata 2014 -   
 2023 (w załączeniu do protokołu).  
 
Odrębne głosy do protokółu: nie zgłoszono. 
Termin następnego posiedzenia:  nie ustalono. 
 
Posiedzenie komisji trwało od godz. 8.40 do 8.55. 
 
Protokołowała:        Przewodniczył: 
         Przewodniczący Komisji 
Marta Kami ńska             Henryk Rożnowski 
 
 


